
BALOREZKO PROPOSAMENA

Atal honetan gure baliozko proposamenari buruz hitz egingo dugu, hau da, gure
proiektua aurkeztuko dizuegu. Hemen hainbat esparru ukituko ditugu, diseinua, erabilera,
helburua…

Azken urteetan 36 milloi CO2 tona emititu dira, eta honek gure etorkizuna arriskuan
jartzen du, CO2 tona guzti horiek ozono kapa apurtzen dutelako. Gu ez gara geldi geratuko
eta arazoari konponbidea bilatzen hasi ginen. Patinete elektrikoak bultzatzen dituen enpresa
bat sortuko dugu, hasiera batean bakarrik Goierriko eskualdean izango litzake, baina
denbora pasa ala, geroz eta leku gehiagoetara irikiko gara, gure arrakasta nola doan
kontuan hartuz.

Guk patineteak herrietan jarriko
genituzke, eta patinetea artzeko bezeroak
ordindu beharko du, denboragatik joango da
bezero bakoitzak ordaindu beharko duena.
Ordaintze metodoa birtuala izango da, hau da,
fisikoki ezingo digute ordaindu gure bezeroak.
Patinetean QR bat izango dute, eta hori
eskaneatzean ordaintzeko aukera izango dute
mugikorrarekin. Gainera, nahi dutenean geldi
dezakete beraien ibilbidea mugikorretik.

Erabilgarritasunari begira guk
herrietako udaletxekin hitz egingo genuke, eta
beraiek esango ziguten zer lekutan jarri
ditzakegu patineteak, eta leku horretan aparlekuak jarriko ditugu, kargatzeko aukera
eskainiz.

Gure enpresa bezalako enpresak badaude, baina bakarrik hiri handietan, eta
pentsatu dugu herrietan ere beharrezkoa dela horrelako gauzak jartzea, aldaketa klimatiko
ez delako bakarrik hiri handien gauza, herri txikiak ere lagundu dezakete kontsumitzen den
CO2a gutxitzen eta horrela etorkizun hobea izaten.


